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Protokół z posiedzenia on-line Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk 
Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego  

 
z dn. 2 lutego 2022 r. 

 
Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 2 lutego 2022 r. zaplanowane zostało 

w  formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym dniu oraz 

godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. studenckich 

dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłana została ramowa 

agenda spotkania, protokół z poprzedniego posiedzenia, projekt Uchwały nr 1/2022 

Rady Dydaktycznej WNE UW z dnia 2 lutego 2022 r. w sprawie limitów przyjęć na 

poszczególne kierunki studiów na rok akademicki 2022/23 oraz projekt 

rekomendacji dla Komisji Oceniającej dotyczących kryteriów oceny działalności 

dydaktycznej pracowników, wypracowanych przez Zespół ds. Monitorowania 

Jakości Dydaktyki, działający przy Kierowniku Jednostki Dydaktycznej WNE UW. 
 

 Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 2 lutego 2022 r. zostało sporządzone 

nagranie dla celów przygotowania protokołu. 

Zgody na nagranie udzielili wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

 

Podczas posiedzenia nieobecni byli: 

 
- dr Maria Ogonek 
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__________________________________________________________________________ 
 
Agenda posiedzenia:  
 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 
3. Uchwała w sprawie limitów rekrutacyjnych 
 
4. Rekomendacja dotycząca kryteriów oceny pracy dydaktycznej 
 
5. Sprawy różne 

___________________________________________________________________________ 

 
Ad 1. 
 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 18  osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad przyjęto. 

 
Ad 2. 
 
Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dydaktycznej nie zgłoszono 

korekt. Głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniego spotkania oddało 18 osób. 

Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem protokołu. Protokół został przyjęty. 

 
Ad 3. 
 

 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do kwestii 

zmiany limitów rekrutacyjnych. Zaplanowane korekty są bardzo niewielkie. Prodziekan 

dr Gadowska-dos Santos zaproponowała powiększenie limitu na studiach 

stacjonarnych Quantitative Finance o 5, jednoczesne zmniejszenie o 5 liczby miejsc 

na studiach niestacjonarnych na tym kierunku. Druga zmiana dotyczy zmniejszenia 

limitu przyjęć na studiach stacjonarnych, na kierunku International Economics na 

korzyść 5 miejsc na studiach niestacjonarnych na kierunku Data Science and Business 

Analytics. W projekcie przewidziane było także podniesienie limitów dolnych na 

wszystkich kierunkach. W głosowaniu nad uchwałą oddało głos 18 osób. Wszystkie 

głosy były głosami za przyjęciem uchwały. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

- dr Marcin Chlebus 

- mgr Robert Wojciechowski 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr Przemysław Kusztelak 

 
Ad 4. 
 
W punkcie czwartym Prodziekan dr Gadowska-dos Santos omówiła kwestię 

rekomendacji dotyczącej kryteriów oceny pracy dydaktycznej. Udzieliła głosu 

doktorowi T. Gajderowiczowi, który przedstawił szczegółowo rekomendacje dla 

Komisji Oceniającej dotyczące kryteriów oceny działalności dydaktycznej 

pracowników, wypracowane przez Zespół ds. Monitorowania Jakości Dydaktyki, 

działający przy Kierowniku Jednostki Dydaktycznej WNE UW. Wstępną wersję 

rekomendacji przedstawiono na spotkaniu w czerwcu 2021 roku. Komentarze i uwagi 

zgłoszone od tego czasu zostały wzięte pod uwagę przy tworzeniu nowej wersji. 

Głównym celem rekomendacji jest docenienie troski o jakość prowadzonych zajęć. 

Kryteria mają charakter ogólny.  Ostateczna decyzja dotycząca tego, w jakim stopniu 

zostaną wzięte pod uwagę przy ocenie należy do Komisji Oceniającej. Rekomendacja 

zawiera dwa rodzaje kryteriów: obligatoryjne, które każdy dydaktyk musi spełnić, oraz 

fakultatywne, z których należy spełnić co najmniej 2. Część obligatoryjna składa się z 

3 punktów: wykonanie pensum, średnia ocena zajęć pracownika (musi być 

pozytywna), wywiązywanie się z podstawowych obowiązków (przygotowanie zaliczeń, 

udział w procesie dyplomowania, opracowywanie programów przedmiotów, 

przygotowywanie niezbędnych materiałów do zajęć, odbywanie konsultacji i dyżurów 

dydaktycznych). Z kryteriów dodatkowych sugerowane jest spełnienie co najmniej 

dwóch w 4-letnim okresie rozliczeniowym. Dr Gadowska-dos Santos zachęciła 

obecnych na posiedzeniu do dyskusji na temat przedstawionej propozycji. Za 

przyjęciem obecnego kierunku dalszych prac nad rekomendacjami zagłosowało 9 

uczestników, 9 wstrzymało się od głosu. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr hab. prof. UW Renata Gabryelczyk 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska 

- mgr Robert Wojciechowski 

- dr Przemysław Kusztelak 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Tadeusz Koźniewski 

- dr hab. Leszek Wincenciak 

 

 

Ad 5. 
 
W sprawach różnych poruszono kwestię dwóch osób z tytułem magistra, 

odnośnie których wpłynęły wnioski o powierzenie im prowadzenia zajęć w 

ponadstandardowym wymiarze (ponad 50%). Odbyło się głosowanie. Nie było głosów 

sprzeciwu w tej kwestii. Zgodę wyrazili dr hab. Leszek Wincenciak, dr hab. Anna 

Białek-Jaworska, prof. dr hab. Janusz Kudła, dr Przemysław Kusztelak, dr hab. Prof. 

UW Renata Gabryelczyk, dr Dagmara Mycielska, dr Katarzyna Peryt-Kowalska, dr 

Aneta Dzik-Walczak. 

 
Na tym zakończono posiedzenie Rady Dydaktycznej. 

 

/Protokół sporządziła Paulina Bujalska/ 


